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Abstract (en)
The invention relates to such an aqueous fountain solution which contains aminomethylenephosphonic acid and/or its derivatives. This fountain
solution prevents the development of discoloration and interference arising from entrained cations. It is odourless even at higher temperatures,
possesses a corrosion-inhibiting influence and has a simple composition. It can be used within the optimum pH range of 4.0 to 5.5.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine wäßrige Befeuchtungslösung für den Offsetdruckprozeß, die Aminomethylenphosphonsäure und/oder deren Derivate
enthält. Diese Befeuchtungslösung verhindert das Tonen und Störungen durch eingeschleppte Kationen. Sie ist auch bei höheren Temperaturen
geruchlos, wirkt korrosionshemmend und ist unkompliziert zusammengesetzt. Sie ist anwendbar im optimalen pH-Bereich von 4,0 bis 5,5.
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